

INTERNATIONAL AFRICAN LAW ASSOCIATION NEWS

The Annual General Meeting of the Association for 1973 has been arranged to take place on November 28th, 1973, at Cumberland Lodge, Windsor Great Park, England, in conjunction with the international conference, sponsored by IALA, on banking law and development in Africa, also due to be held at Cumberland Lodge. There will be a dinner for members of the Association at Cumberland Lodge in the evening of November 29th, 1973. Details of these events may be obtained from the Secretary-General, Professor J. P. Vanderlinden, or from Professor A. N. Allott (School of Oriental and African Studies, University of London). As early booking for the Association dinner is requested, members are advised to make application as soon as possible.

NOUVELLES DE L'ASSOCIATION INTERNATIONALE DE DROIT AFRICAIN

La réunion annuelle de l'association en 1973 aura lieu le 28 Novembre 1973 à Cumberland Lodge, Windsor Great Park, Grande Bretagne, en conjonction avec la conférence internationale sous le patronage de AIDA sur le droit bancaire et le développement en Afrique qui aura lieu aussi à Cumberland Lodge. Il y aura un dîner pour les membres de l'Association à Cumberland Lodge le soir du 29 Novembre 1973. Les détails de ces événements peuvent être obtenus auprès du Secrétaire Général, le Professeur J. P. Vanderlinden, ou auprès du Professor A. N. Allott (School of Oriental and African Studies, University of London). On prie les membres de l'Association de se faire inscrire pour le dîner le plutôt possible.